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Zadeva: Obtožbe o poneverbi evropskih sredstev na Madžarskem  

Poročilo urada OLAF za leto 2015 navaja, da je bilo v treh letih na Madžarskem preiskanih 17 
primerov domnevnih goljufij pri uporabi evropskih sredstev. V 14 primerih je šlo za utemeljen sum 
poneverbe sredstev EU. To pomeni, da je bila v več kot 80 % primerov ugotovljena nepravilna 
uporaba sredstev, na podlagi česar so bila podana priporočila. 

Ob upoštevanju navedenega so podpisniki zaskrbljeni, da je bil poneverjen velik delež sredstev, 
namenjenih za infrastrukturo in programe zaposlovanja. 

Eden takih primerov je šestkilometrska železniška proga do podeželske rezidence predsednika vlade, 
za katero je bilo porabljenih 1,9 milijona EUR davkoplačevalskega denarja. Trditve, da bo progo 
uporabljalo 2560–7080 ljudi dnevno, so se izkazale za močno pretirane, saj jo dejansko uporablja le 
30–50 ljudi dnevno. 

1. Katere ukrepe je Komisija doslej sprejela, da bi Madžarsko spodbudila k upoštevanju priporočil iz 
poročila urada OLAF? 

2. Ali je Komisija seznanjena z dejavnostmi madžarskih organov in sodnimi postopki v navedenih 
primerih in kako bi ustanovitev evropskega javnega tožilstva v prihodnosti pripomogla k boljši 
preiskavi takih primerov? 

3. Ali lahko Komisija poda informacije o že vrnjenem denarju in katere ukrepe namerava še sprejeti 
za vrnitev neupravičeno plačanih sredstev? 


